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NOTAT 

Bilag: Noter fra DRUPL-mødet d. 26. juni 2017 

”Ministeren indledte (huskelisten), derefter en rolig bordrunde hvor de 
følgende lagde vægt på forskellige emner. 
 
Steffen D, LDF: Erhvervsudvikling, bosætning og kommunal service. 
Erhvervsuddannelser er helt centrale og placeringen af disse. Ros til 
LAG. 
 
Lone Andersen, L&F: Glade for nedsættelsen af PSO-afgiften. Men sta-
dig store forskelle mellem, hvor meget de forskellige erhverv rammes af 
dette. 
 
Nanna, LO: Bredbånd, Lånemuligheder, Nedrivning, og uddannelsesinsti-
tutioners vigtighed. 
 
John Wagner, DSK: Butikslivet på landet, og frygten for, at aflastnings-
centrene skader de små købmænd. 
 
Dorthe Winther, SaDS: Glæde over 43 nye indbyggere på Omø. Stigende 
hussalg, primært sommerhuse på småøerne. Vigtigt at se på differentieret 
rådgivning til virksomheder af forskellige størrelser. Spiller ind til revisi-
onen af erhvervsfremmesystemet. 
 
Flemming fra Friluftsrådet: Svært nogle steder at skaffe arbejdskraft, bo-
sætning og skævheden ift. de unge. Vigtigt at kigge på nye muligheder for 
alternative boformer, og muligheden for at tillade disse. 
 
Egon Noe, CLF: Kultur er vigtigt, det kan være tungen på vægtskålen. 
 
4H: Uddannelse er vigtigt, og bredbånd. 
 
KL: Kultur er centralt som tiltrækning. Lånemuligheder og turisme også 
vigtigt. 
 
DGI: Et stærkt foreningsliv er vigtigt. Tidsvarende bo- og transportformer 
helt centralt. Nævnte egen rapport om Landsbyklynger (vedhæftet). 
 
Ministeren sluttede af med at melde ud, at det næste møde vil blive i 1. 
halvår 2018. så han ser det nok som en årlig begivenhed. Og så slutteligt, 
ønsker MIN, at Håndværkerrådet inviteres med næste gang.” 
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